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Abstract (en)
[origin: US2018305865A1] A high-strength fibre rope (1) comprising a rope core as well as a sheathing indicating optical wear, wherein the
sheathing comprises a sheath layer (2) made up of textile subunits (3, 4) of a first hierarchy level. An outermost sheath layer (2) is provided, wherein
textile subunits (3, 4) of said outermost sheath layer of the first hierarchy level differ from each other in terms of their textile structure, and/or an
outermost sheath layer and a further sheath layer underneath said outermost sheath layer are provided, and wherein the textile subunits of the first
hierarchy level of said outermost sheath layer differ in their textile structure from that of said further sheath layer. The textile subunits of a lowermost
hierarchy level of the rope are neither dispersed in a resin matrix in the outermost sheath layer nor in the further sheath layer arranged underneath
the outermost sheath layer.

Abstract (de)
Hochfestes Faserseil (1) mit einem Seilkern sowie einer optisch Verschleiß anzeigenden Ummantelung, wobei die Ummantelung eine Mantelschicht
(2) aus miteinander verflochtenen Untereinheiten (3, 4) einer ersten Hierarchieebene aufweist und wobei gegebenenfalls ein Teil der Untereinheiten
der ersten Hierarchieebene Untereinheiten einer zweiten Hierarchieebene aufweist, welche wiederum gegebenenfalls Untereinheiten einer
dritten Hierarchieebene aufweisen. Es ist eine äußerste Mantelschicht (2) vorgesehen, deren Untereinheiten (3, 4) sich in ihrer Konstruktion
unterscheiden und daraus resultierend unterschiedliche Verschleißfestigkeiten aufweisen und/oder es sind eine äußerste Mantelschicht und eine
weitere Mantelschicht vorgesehen, und wobei sich die Untereinheiten der äußersten Mantelschicht von jener der weiteren Mantelschicht in ihrer
Konstruktion unterscheiden und daraus resultierend unterschiedliche Verschleißfestigkeiten aufweisen.
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